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Upptaktsmöte 2012‐09‐26 

Medverkande: Monika Häggström, Catarina Granlöf Pettersson, Jonas Byström, Henrik Söderström, 

Anders Jonsson, Lars‐Erik Eriksson, Madelene Thunfors, Anna Lindberg, Peter Stafrin, Eva Stafrin, 

Anna Bylund m.fl. 

Ledare: Henrik, Anders, Lars‐Erik 

1. Återblick på förra säsongen 

Under förra säsongen var vi ca 14 aktiva spelare under träningarna och målsättningen är att 

vi ska bli fler denna säsong. 

2. Genomgång av truppen 

‐ ‐ Lars‐Erik delade ut en förändrad registreringslapp som samtliga spelare ska fylla i, detta 

för att få med mer information på den ombyggda hemsidan. 

3. Föreningen 

Medlemsavgift, träningsavgift 

‐ Ej beslutat ännu men kommer att komma från styrelsen inom kort. L‐E går ut med 

information om detta. 

 

Styrelsen 

Lars‐Erik representerar laget i styrelsen som har möte varje månad, vi har fått ok på 

kostnader för istider som vi behöver innan det är is på IP. 

 

4. Uppstart av säsongen 

  Barmarksträning, istider 

‐ Isträning med start den 7 oktober kl 15:30‐17:00 Kovlands ishall, samling 14:45, behov av 

samåkning etc annonseras på hemsidan. 

‐ Barmarksträning på tisdagar från och med den 9 oktober fram till dess att vi har is på IP. Samling kl 

18:00 på IP, ombytta och klara. Klubba, handskar och hjälm medtages, glöm inte ombyte och 

duschgrejor. 

  Läger 

Inget planerat i nuläget, erfarenheterna från vinterns läger på IP har varit positiva så vi får se när vi 

kommer in en bit på säsongen. 

  Cuper, poolspel 

Eventuellt få till träningsmatcher mot närliggande lag under höstlovet, kanske torsdag eller fredag 

den veckan. L‐E ska kolla med Selånger och Härnösand. 
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5. Organisation kring laget 

Beslut om organisation enligt nedan,  

Tränare: Henrik Söderström och Anders Jonsson 

Lagledare: Lars‐Erik Eriksson 

Slipning och material: Stefan Sjödin 

Försäljning: Karin Åström 

 

6. Arbetsuppgifter 

‐ Cafeterian 

Troligen får vi ansvaret för cafeterian under kommande säsong men enligt mötet bör vi dela 

mer med tjejlaget med tanke på förra säsongen då flera av oss stod i cafeterian på söndagar. 

‐ Försäljning 

Newbody och Ullmax är på gång, vi kommer att bli kontaktade inom kort. Dock som vanligt 

inga krav på försäljningen vilket upplevs som mycket positivt. 

7. Hemsidan 

Ny struktur på hemsidan och mer informationshantering, L‐E ansvarar för administrationen 

och all kommunikation inom laget sker genom hemsidan via nyheter eller meddelanden. 

8. Idéer och uppslag 

‐ 

9. Övriga frågor 

Lagets regler, diskussion om vi ska införa ett enklare ”kontrakt” mellan laget och respektive 

spelare kring regler som vi vill ska gälla under träning och match. Förslag från Monika, vi tittar 

vidare på denna fråga. 

Kommande möten, i samband med att säsongen och träningarna kommer igång kan det vara 

läge för ett föräldramöte som uppföljning på detta möte. Ledarna kommer att kalla längre fram. 

 

 

Lars‐Erik Eriksson 

Lagledare, P02/05 

070‐6829245 


